
1 

 

PROTOKÓŁ NR 45.2022 
z posiedzenia  

Komisji ds. Społeczno-Gospodarczych i Inwestycji 

z dnia 5 stycznia 2022 r. 
 

Miejsce posiedzenia komisji – Gminna Biblioteka Publiczna w Jeleniewie ul. Sportowa 

1A, sala na parterze. 
 

W posiedzeniu uczestniczy 7 członków komisji i Komisja jest zdolna do podejmowania 

uchwał. W posiedzeniu uczestniczą: Wójt Gminy Jeleniewo Kazimierz Urynowicz, 

Przewodniczący Rady Gminy Jeleniewo Jan Bielecki, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. 

Danuty Sidzikówny „Inki” w Jeleniewie Bożena Sobieszczańska, Kierownik Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Jeleniewie Krystian Aneszko, Samodzielny 

Referent Urzędu Gminy Jeleniewo Joanna Borowska, Sekretarz Gminy Maria Waszkiewicz– 

protokolant. 

Lista obecności członków komisji w załączeniu do protokołu. 
 

Komisja ds. Społeczno-Gospodarczych i Inwestycji na wspólnym posiedzeniu z 

Komisją Skarg, Wniosków i Petycji i Komisją Rewizyjną jednogłośnie poparła wybór na 

Przewodniczącego wspólnych Komisji radnego Mysiukiewicza Ryszarda, zgłoszonego przez 

radnego Mirosława Aneszko oraz wybór na protokolanta posiedzenia Marię Waszkiewicz. 
 

Przewodniczący Komisji Mysiukiewicz Ryszard przywitał wszystkich obecnych na 

posiedzeniu i przedstawił porządek posiedzenia. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie 

- zwolnienia z podatku od nieruchomości dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Jeleniewie, 

- wprowadzenia zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli za godziny 

ponadwymiarowe, 

- opłaty za gospodarowanie odpadów komunalnych dla nieruchomości 

niezamieszkałych. 

2. Przedstawienie projektu budowy budynku mieszkalno-usługowego w Jeleniewie. 

3. Przedstawienie petycji w sprawie noszenia maseczek przeciw COVID-19. 

4. Sprawy bieżące. 
 

 Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia Komisji 

Wspólnych Rady Gminy Jeleniewo i protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie: 

1) zwolnienia z podatku od nieruchomości dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Jeleniewie: Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Jeleniewie Krystian Aneszko poinformował o możliwości zwolnienia 

Zakładu z podatku od nieruchomości na podstawie przyjętej uchwały Rady. Zakład 

powyższe uzasadnia zbyt dużym obciążeniem dla budżetu zakładu. 

Komisje Rady ustaliły, aby ZGKiM w Jeleniewie przygotował projekt uchwały o 

zwolnieniu z podatku od nieruchomości, pozytywnie zaopiniowany przez Radcę Prawnego 

Urzędu.  

 

2) wprowadzenia zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli za godziny 

ponadwymiarowe: dyrektor Szkoły Podstawowej im. Danuty Siedzikówny „Inki” w 
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Jeleniewie Bożena Sobieszczańska przedstawiła zasady obliczania godzin 

ponadwymiarowych, obowiązujących w szkole na podstawie zatwierdzonego 

oświadczenia, wprowadzonego w okresie nauki zdalnej; 

Radna Agnieszka Jasielon poinformowała Komisję, że nauczyciel ma zrealizować etat w 

tygodniu przez całe 5 dni, a jeśli 1 dzień jest nieobecny to wypada część pensum i 

wynagrodzenie za godziny ponadwymiarowe, a w naszej szkole wypadają wszystkie 

godziny ponadwymiarowe całego tygodnia.  

Komisje Rady postanowiły o poinformowaniu Rady Gminy Jeleniewo przez dyrektora 

szkoły o podjętej decyzji w zakresie ustalonych zasad w zakresie wynagradzania 

nauczycieli za godziny ponadwymiarowe. 

 

3) opłaty za gospodarowanie odpadów komunalnych dla nieruchomości niezamieszkałych: 

Sekretarz Gminy Maria Waszkiewicz poinformowała, że zgodnie z obowiązującą umową 

na 2022 rok w sprawie zamówienia publicznego na odbieranie odpadów komunalnych od 

wszystkich właścicieli nieruchomości, uchwalona opłata uwzględnia ponoszone przez 

gminę wszystkie koszty w zorganizowanym systemie odbierania odpadów komunalnych. 

Komisje Rady ustaliły, że właściciel nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy 

może wyłączyć się w 2023 roku z systemu odbierania odpadów komunalnych 

zorganizowanego przez gminę. 

 

5. Przedstawienie Programu Funkcjonalno Użytkowego budynku „Zębiec” i 

zagospodarowania terenu wokół budynku w Jeleniewie: Studio Projektowe Modus w 

Suwałkach przedstawiło PFU,  

6. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony PFU budynku „Zębiec” w Jeleniewie.  

 

7. Przedstawienie petycji w sprawie noszenia maseczek przeciw COVID-19: petycja Fundacji 

im. Nikoli Tesli w Białystoku dotyczy wydana zakazu stosowania maseczek ochronnych i 

stosowania szczepionek. 

Komisja skierowała petycję do rozpatrzenia dla Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji. 

  

8. Sprawy bieżące. 

1) rozpatrzenie podania w sprawie sprzedaży drogi w Jeleniewie, która może umożliwić 

dostęp do drogi dla planowanych do sprzedaży gruntów. 

Komisja uznała, że sprzedaż tej drogi jest niemożliwa, w związku z brakiem dostępu do 

drogi publicznej dla obecnych mieszkańców. 

 

2)  rozpatrzenie wniosku o wybudowanie odcina 1,5 km drogi w Sidorówce. 

Komisja nie wyraziła zgody na wybudowanie powyższej drogi, ponieważ jest to droga 

dojazdowa do gruntów rolnych ujęta na mapach ewidencyjnych jako droga wewnętrzna. 

 

3) rozpatrzenie wniosku o wykupienie działki ozn. nr. geod. 93/10 obręb Hultajewo gm. 

Jeleniewo.  

Komisje Rady Gminy Jeleniewo wyraziły zgodę tylko na wydzierżawienie przedmiotowej 

nieruchomości. 

 

4) rozpatrzenie wniosku w zakresie podpisania porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Jeleniewo a Miastem Suwałki, w sprawie realizacji zadania publicznego tj. 

zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom wyłapanym z terenu gminy Jeleniewo, w 

związku z wypowiedzeniem umowy przez schronisko „Sianożęć” w Suwałkach. 
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Komisja wyraziła zgodę na podpisanie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Jeleniewo a Miastem Suwałki, w sprawie realizacji zadania publicznego w zakresie 

zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom wyłapanym z terenu gminy Jeleniewo. 
 
 Komisja Rady Gminy pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 
 

  

 Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Komisji Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Podpisy komisji: 

1. Stankiewicz Tomasz –  Przewodniczący Komisji  ………………… 

2. Jasielon Agnieszka –  Wiceprzewodnicząca Komisji ………………… 

Członkowie Komisji:  

3. Adamski Andrzej –       ………………… 

4. Bagińska Joanna –       ………………… 

5. Bartoszewicz Renata –       …………………  

6. Mysiukiewicz Ryszard –       ………………… 

7. Pietrołaj Dariusz –       ………………… 

 

Protokołowała: Maria Waszkiewicz 
 
dn. 05.01.2022 r. 


